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Dumnezeu 
a creat 
omul

i-a dat libertatea de alegere

Omul a păcătuit

Dumnezeu a fost 
primul misionar

Și noi suntem misionari



«Dumnezeu a făcut pe om după chipul Său, l-a făcut după chipul lui 
Dumnezeu; parte bărbătească şi parte femeiască i-a făcut.» (Geneza 1:27)

Rasa umană nu a apărut la întâmplare, 
viața noastră nu este o viață fără sens. 
Dumnezeu ne-a descoperit originea și 
destinul; motivul existenței noastre și 
modul în care ar trebui să trăim.

1. Omul este coroana Creațiunii. Tot ceea 
ce a fost creat înainte a fost creat cu 
gândul la el. 

2. Dumnezeu a creat omul diferit de 
toate celelalte: “să facem”.

3. Am fost creați după chipul și imaginea 
lui Dumnezeu, ca oameni liberi din 
punct de vedere moral. 

4. Ni s-a dat conducerea peste toată 
creațiunea, pentru a o îngriji ca 
administratori ai lui Dumnezeu. 



«Domnul Dumnezeu a dat omului porunca aceasta: „Poţi să mănânci după plăcere 
din orice pom din grădină; dar din pomul cunoştinţei binelui şi răului să nu 
mănânci, căci în ziua în care vei mânca din el, vei muri negreşit.“» (Geneza 2:16-17)

Dumnezeu ne-a 
creat liberi să 
alegem: să iubim 
sau să nu iubim; să 
ascultăm sau să nu 
ascultăm.

Dacă am putea 
doar iubi și asculta 
unde ar fi 
libertatea noastră?

«Dumnezeu dorește de la toate ființele create de El o slujire din dragoste, slujire 
care izvorăște dintr-o apreciere a caracterului Său. El nu găsește nici o plăcere 
într-o ascultare forțată; El acordă tuturor libertatea voinței, pentru ca astfel ei 
să-I poată aduce o slujire liber consimțită.» E.G.W. (Patriarhi și profeți, pag. 34)



«Femeia a văzut că pomul era bun de mâncat şi plăcut de privit, şi că pomul 
era de dorit ca să deschidă cuiva mintea. A luat deci din rodul lui, şi a 
mâncat; a dat şi bărbatului ei, care era lângă ea, şi bărbatul a mâncat şi el.» 
(Geneza 3:6)

Folosind libertatea de alegere, Adam și 
Eva nu au ascultat de porunca clară a lui 
Dumnezeu: «să nu mănânci».

Păcătuind, și-au pierdut libertatea. Păcatul 
a transformat natura umană. Din cauza ei 
noi (prin noi înșine) nu ne putem opri din 
a păcătui. 

 Pofta firii pământești.
 Pofta ochilor.
 Lăudăroșia vieții.

Numai cu ajutorul divin putem alege, zi de zi, să 
ascultăm. 

1 Ioan 2:16 ne amintește alegerile, cu privire la păcat, 
pe care trebuie să le facem zi de zi:



«Dar Domnul Dumnezeu a chemat pe om, şi i-a zis: „Unde eşti?“» (Geneza 3:9)

Cu frunze de smochin au încercat ei să 
își rezolve problemele singuri. Iar 
atunci când au simțit prezența lui 
Dumnezeu au preferat să se ascundă.

Dumnezeu ia inițiativa transformându-
se în primul misionar. 

A chemat omul și l-a 
anunțat cu privire la 

planul pe care l-a 
pregătit pentru al salva

(Geneza 3:15).

L-a dat pe singurul Său 
Fiu pentru ca noi să 
avem viața veșnică 

(Ioan 3:14-16).

«Domnul a făcut să 
cadă asupra Lui 

nelegiuirea noastră» 
(Isaia 53:6; 2 Corinteni 

5:21).



«Hristos putea sa se departeze de noi din
pricina vinovatiei noastre. Dar în loc sa o
faca, a venit si a locuit printre noi, plin de
plinatatea Dumnezeirii, pentru a fi una cu
noi, ca noi prin harul Sau sa putem dobandi
desavarsirea. Oferindu-ne viata Sa, printr-o
moarte rusinoasa si dureroasa a platit
pretul de rascumparare al omului. Ce
iubire altruista! A coborât din slava, a
îmbracat divinitatea în umanitate si a
coborât pas cu pas adâncurile umilintei. Nu
exista dovada care sa masoare adâncimile
acestei iubiri.»

E.G.W. (Înal ță-ți privirea, n.t. 26 iunie)



«Voi sunteți sarea pământului...
Voi sunteți lumina lumii...» (Matei 5:13-14)

Dumnezeu ne-a transmis inițiativa s-a 
misionară: «Cum M-a trimes pe Mine Tatăl, 
aşa vă trimet şi Eu pe voi.” (Ioan 20:21).

Folosind două metafore, Isus ne-a prezentat 
cum vrea să fie misiunea noastră:

 Sarea pământului.
Creștinul trebuie să se 
amestece printre oameni 
pentru a-i «contagia» cu 
propriul exemplu.

 Lumina lumii.
Creștinul trebuie să lumineze 
într-o lume pierdută într-un 
întuneric spiritual, instruind-o 
cu privire la planul de 
mântuire.



«„Voi sunteți sarea pământului”, a zis Isus. Nu vă
retrageți din lume pentru a scăpa de persecuții. Voi
trebuie să rămâneți între oameni, pentru ca gustul iubirii
dumnezeiești să poată fi ca o sare care să protejeze
lumea de stricăciune.

Inimile care răspund influenței Duhului Sfânt sunt
canalele prin care se revarsă binecuvântările lui
Dumnezeu. Dacă aceia care slujesc pe Dumnezeu ar fi
luați de pe pământ și dacă Duhul Lui ar fi retras de la
oameni, lumea aceasta ar fi lăsată pradă pustiirii și
nimicirii, care sunt rodul stăpânirii lui Satana. Deși cei
nelegiuiți nu recunosc, ei datorează chiar și
binecuvântările vremelnice prezenței poporului lui
Dumnezeu în lume, pe care ei îl disprețuiesc și îl apasă.»

E.G.W. (Hristos Lumina Lumii, pag. 306)


	Slide Number 1
	Slide Number 2
	Slide Number 3
	Slide Number 4
	Slide Number 5
	Slide Number 6
	Slide Number 7
	Slide Number 8
	Slide Number 9

